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       Szanowna Pani 

                                                                                                                Mariola Pendziałek 

                                                                                                            Naczelnik Wydziału UK 

  (drogą elektroniczną) 

 

 

Zwracam się z gorącą prośbą o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Kiedy zostaną wdrożone przepisy z rozporządzenia Ministra Infrastruktury z dnia 16 grudnia 

2021 r.  dotyczącego bezpieczeństwa i higieny pracy w komunikacji miejskiej oraz autobusowej 

komunikacji międzymiastowej? 

Według rozporządzenia w terminie 36 miesięcy od dnia wejścia w życie rozporządzenia należy 

dostosować znajdujące się na krańcach linii komunikacyjnych pomieszczenia do spożywania 

posiłków oraz pomieszczenia sanitarne do wymagań  określonych w § 46. W związku z tym 

zwracam się z pytaniem: 

2. Kiedy takie miejsca powstaną dla kierowców autobusów? Na chwilę obecną takich miejsc nie 

ma. 

Dziękuję za odpowiedź na moje pytania. 

 

 

 

 

 

 

Z poważaniem i wyrazami szacunku 

                                                                                                                         Gabriel Bodzioch 

                                                                                                                  Radny Rady Miasta Gliwice 

 

 


